
PEDAGO RY PÖYTÄKIRJA 17/23

HALLITUKSEN KOKOUS

Aika: 07.11.2023 klo 16.15

Paikka: Lyhty (P302), Seminaarinmäki 15

Läsnä: Minea Nirhamo

Emma Kola

Atte Urama

Siru Kirkelä

Saku Virtanen

Saaga Rissanen

Veera Hynninen

Friida Vallin

Lotta Seppänen

Marianna Palola

Janne Rajamäki

Maiju Lintulahti

Essi Kurth

Eero Kokkarinen

Anni Hakala saapui klo 16.49.

Sonja Holm poistui klo 17.04.

Roosa Ukkola saapui klo 16.22 ja poistui klo 17.17.

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja Minea Nirhamo avasi kokouksen klo 16.17.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Esityslistaan esitettiin lisättäväksi



Kohtaan Yhteistyö 12.1. Haalarit.

Kohtaan Yhteistyö 12.2. Vaatetilaus.

Kohtaan Yhteistyö 12.3. Myyntituotteet.

Muutos kohtaan Tulevat pöhinät 18.1. Marimekkoilta → Marimekko x Pedago

asiakasilta.

Tämän jälkeen hyväksyttiin tarkasteltavaksi kokouksen työjärjestyksenä.

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Saaga Rissanen ja Friida Vallin.

5. Hallinto

Keskusteltiin siitä, millainen kauden 2023 hallituksen haalarimerkki tulee olemaan.

Abakuksen vujut järjestetään perjantaina 24.11. Lippu maksaa 24 €.

Roosa Ukkola saapui ajassa 16.22.

5.1. JYYn toiminta-avustus

Muistuteltiin, että deadline hakemuksen täyttämiselle on 10.10.

5.2. Pedagon hallitus 2024

Atte Urama - puheenjohtaja

Veera Hynninen - varapuheenjohtaja



Saaga Rissanen - talous- ja yritysyhteistyövastaava

Lotta Seppänen - yhdenvertaisuus- ja kestävän kehityksen vastaava

Maiju Lintulahti - tapahtumavastaava

Saku Virtanen - edunvalvoja ja liikuntavastaava

Essi Kurth - yhdenvertaisuus- ja SOOL-vastaava

Sonja Holm - tapahtuma- ja yritysyhteistyövastaava

Marianna Palonen - viestintävastaava ja sihteeri

Aapo Nikula - edunvalvoja

Eero Kokkarinen - tapahtumavastaava

Maria Malinen - fuksivastaava

Olivia Haataja - tapahtumavastaava

Sara Kangassuo - edunvalvoja ja kansainvälisyysvastaava

Tutorvastaavan pestin nimi muuttui fuksivastaavaksi. Toimintasuunnitelman

mukainen vuosijuhlavastaava on vielä nimeämättä.

Uuden hallituksen pikkujoulut järjestetään 1.12.

5.3. Uuden hallituksen perehdytys

Tiistaina 21.11. klo 16 Lyhty.

Uusi hallitus toivoo koko nykyistä että tulevaa hallitusta paikalle.

Kehotettiin tässä yhteydessä nykyisiä toimijoita päivittelemään testamentit tähän

mennessä mahdollisimman hyvään kuntoon, jotta uudet toimijat pääsevät

perehtymään näihin heti kunnolla.

5.4. Ansiomerkit

Ollaan oltu yhteydessä samaan tahoon, joka tuottaa Pedagon ainejärjestönauhat.

Pinssit olisivat hopeisina noin 25-30 € / kpl.



Asia jätettiin vielä harkintaan ja ansiomerkkien tilaaminen jää tulevalle hallitukselle.

5.5. Luottamustoimijoiden 2023 haalarimerkki

Myös toimihenkilöt saavat haalarimerkin keväällä.

Keskusteltiin siitä, halutaanko Pedagollekin JYYn kaltainen, vuodesta riippumaton

ainejärjestötoimija-haalarimerkki.

Tämä voisi tulla jatkossa kaikille hallituslaisille, toimihenkilöille ja

fuksitoimikunnassa toimiville. Tämän lisäksi jokaisen vuoden hallitus voisi

halutessaan tilata vuosikohtaisen hupimerkin.

5.6. Luottamustoimijoiden virkistäytyminen

Hallituksen virkistäytymisraha on noin 200 €.

Toimihenkilöiden virkistäytymisraha on 100 €.

Pohdittiin, miten ja milloin toimijat haluavat rahan loppuvuoden aikana käyttää.

Toimihenkilöt virkistäytyvät ensi keväänä ennen toimikauden päättymistä.

6. Talous

Verkkolaskutus sivuston käyttöönotto on ollut paljon opettelemista.

Tilin saldo: 20 334,33 €

Jäsenten määrä: 343 jäsentä, 1 alumnijäsen

Pallomerta vuokrataan 35 €:lla Sporticuksen sillikselle joulukuussa.

Jano haluaisi myös vuokrata pallomerta tänä viikonloppuna, annetaan käyttöön.

Minea Nirhamo ja Emma Kola menevät Emilen vujuille, lahjan arvo on 50 €.



Veera Hynninen ja Atte Urama menevät Abakuksen vujuille ja pohtivat vielä lahjan

hintaa.

Kulukorvaukset

Ehdotetaan maksettavaksi:

Etunimi Sukunimi Peruste kulukorvaukselle Summa

Eero Kokkarinen Kaurajuomaa syyskokoukseen 4,91€

Veera Hynninen Syyskokouksen tarjoilut 25,48€

Päivämäärä

Saaja/maksaja

Viite/viesti Määrä

07.11.2023 4M SUOMI OY

00000000076186283092

-195,92 EUR

03.11.2023 TREANGLO OY

00000000001857184107

4 346,94 EUR

02.11.2023 TAKSI & TILAUSLIIKENNE J.TUOMI

Silliksen kuljetus takaisin

-300,00 EUR

30.10.2023 4M SUOMI OY

Vuosijuhlien pöytäkolmiot

-42,66 EUR



27.10.2023 SUMUP LIMITED

1234561

59,11 EUR

27.10.2023 ESSI HUUKI

Kulukorvaus

-7,98 EUR

27.10.2023 EERIKA KULO

Kulukorvaus

-22,00 EUR

27.10.2023 ESSI HUUKI

Kulukorvaus

-9,48 EUR

27.10.2023 EMMA KOLA

Kulukorvaus

-39,20 EUR

27.10.2023 ANNA OIKARINEN

Kulukorvaus

-48,00 EUR

27.10.2023 ESSI HUUKI

Kulukorvaus

-28,90 EUR

27.10.2023 LOTTA SEPPÄNEN

Kulukorvaus

-4,54 EUR

27.10.2023 EMMA KOLA

Kulukorvaus

-6,99 EUR



27.10.2023 JOSEFIINA KALILAINEN

Kulukorvaus

-98,40 EUR

27.10.2023 JUSTUS WILLMAN

Kulukorvaus

-12,85 EUR

26.10.2023 PALVELUMAKSU

PALVELUMAKSUT AJALTA 1. - 30.9.2023

-33,00 EUR

26.10.2023 JYVÄSKYLÄN TANSSIOPISTO

Lajikokeilun lasku

-110,00 EUR

Anni Hakala saapui ajassa 16.49.

Tässä välissä käsiteltiin kohdat 13. Fuksitoimikunta ja 18.15. Excu Helsinkiin. Näiden

jälkeen palattiin käsittelemään tästä eteenpäin kohdat ihan tavallisesti.

7. Toimikuntien kuulumiset

7.1. Pedagoginen toimikunta

Seuraava tapaaminen on 14.11. klo 12-14.

7.2. Opintoasiatoimikunta

Seuraava tapaaminen on 14.11. klo 12.15 Teamsissa.

Maistereilta terveisiä, joita voisi viedä opintoasiatoimikuntaan. Heidän

intensiiviviikkonsa ovat liian intensiivisiä päivien aikataulun osalta. Päivien aikana ei



meinaa ehtiä käydä syömässä ja useat ovatkin myöhässä seuraavilta demoilta ja

luennoilta.

7.3. Yhteistyötoimikunta

Seuraava tapaaminen on 14.11. klo 14.30-16 Norssilla.

7.4. YVV-toimikunta

Seuraava tapaaminen on 20.11.

Tauko 17.02 - 17.15

Sonja Holm poistui ajassa 17.04.

Tauon jälkeen kokouksen puheenjohtajana jatkoi Emma Kola.

8. Viestintä

Viestintävastaavan loman aikana ollaan hoidettu itsenäisesti viestintää

viesintävastaavan tekemillä valmiilla materiaaleilla.

Saku Virtanen kävi hyvinvointifoorumissa edellisellä viikolla. Keskusteltiin eri

ainejärjestöjen liikuntatoiminnasta ja mainittiin JYYlle kasvisten yhteisestä

liikkavuorosta. Dumppi olisi mahdollisesti kiinnostunut yhdistämään vuoroja, sillä

heillä on vuoro Pedagon jälkeen - tällöin saataisiin kahden tunnin vuoro ja paljon

ihmisiä paikalle.

Roosa Ukkola poistui ajassa 17.17.

9. Hupi

Vinkattiin tulevalle hallitukselle, että tulevia talvipäiväbusseja kannattaa pohtia jo

hyvissä ajoin.



9.1. Liikuntavuoro

Vuoden viimeinen liikuntavuoro on 27.11. ja toiminta jatkuu taas tammikuussa.

Pohdittiin tulevaa vuotta ja liikuntavuoron tulevaisuutta tekijöiden vaihtuessa.

9.2. Kirjakerho

Edellisessä kirjakerhossa oli paikalla 20 ihmistä.

Seuraava kerta on Alkulähteellä torstaina 7.12.

9.3. Käsityökerho

Edellisellä kerralla oli paikalla 19 ihmistä.

Käsityökerhon puolesta on tulossa lahjoitus sairaala Novalle. Töitä voi tehdä

itsenäisesti tai käsityökerhossa tammikuulle asti.

Kirjakerhosta saa haalarimerkin käytyään siellä kolmesti. Pohdittiin, voisiko

käsityökerholle tulla oma haalarimerkki vastaavaan tyyliin.

Seuraavan kerran tiistaina 5.12. klo 17 Kasvistolla.

10. Kestävä kehitys

Torstaina 9.11. jäsenistö saa ehdottaa lahjoituksen kohdetta ja tämän jälkeen

ehdotetuista kohteista järjestetään äänestys. Äänestyksen tulos tuodaan vuoden

viimeiseen kokoukseen.

Atte Urama kävi kestävyysfoorumin tapaamisessa ja siellä keskusteltiin

kestävyys-/ympäristöpassista sekä JYYn lainatavaralistasta. Lainatavaralistalta voisi



ottaa koppia esimerkiksi lainattavista salibandymailoista liikuntavuoroille sekä lisätä

sinne myös Pedagon omia lainatavaroita, kuten bingokoneen.

Lotta Seppänen kommentoi JYYn toiminta-avustushakemukseen JYYn

kestävyysfoorumin toiminnasta ja haluaa viestin eteenpäin JYYlle, sillä foorumin

toiminnassa olisi parannettavaa.

11. Kansainvälisyys ja tutor

Tutorvastaava Veera Hynninen tekee viikolla 46 tuturopalautelomakkeen ja jakaa sen

fukseille vastattavaksi. Vastausten kokoaminen tapahtuu kuun loppuun mennessä.

Tutoreiden virkistäytyminen järjestetään 14.11.

12. Yhteistyö

Kansankynttilä-colleget on laitettu myyntiin alumniryhmään sekä Jyväskylän

peruskoulujen henkilöstölle verkkolaskutuksella.

12.1. Haalarit

Haalarit tulivat ajoissa perille ja ne saatiin jaettua haalarinkastajaisissa. Muutama jäi

yli ja niitä jaetaan Kasvistolla.

Haalarit tulivat pienissä pussukoissa, joita ei tarvitse palauttaa. Pohdittiin pussien

käyttöä tulevaisuudessa.

12.2. Vaatetilaus

Pidennettiin tilausaikaa kahdella päivällä. Tuotteet tulevat marras-joulukuun

vaihteessa.



Kalastajahattuja tilattiin 4 kappaletta ja pipoja ei laisinkaan, eli jompaa kumpaa /

molempia näistä tulee lunastaa Pedagon toimesta vielä 16 kappaletta. Päätettiin

lunastaa 16 mustaa kalastajahattua, sillä ne menevät todennäkäisimmin kaupan.

Muita tuotteita myytiin 35 kpl.

12.3. Myyntituotteet

Kansankynttilä-collegeja on tilattu muutama Kide.appin kautta ja niitä on postitettu.

Haalarimerkkejä on myös tilattu hyvään tahtiin.

13. Fuksitoimikunta

Soihtukulkue rullaa hyvällä mallilla vaikka osa onkin tippunut viime metreillä pois.

Poliisille on laitettu lupahakemus, mutta heidän puolestaan ei ole vielä vastattu.

Fuksitoimikunnan logo on julkaistu Instagramissa.

Fuksimerkkikisa meneillään, merkki tulee olla tilattuna 30.11. mennessä.

Atte Urama on hoitanut fuksitoimikunnan viestintää talouden suhteen.

Veera Hynninen ja Venla Vihanto vierailivat edellisessä fuksitoimikunnan

kokouksessa ja toiminta lähtenyt hyvin käyntiin.

14. Edunvalvonta

Laitettiin tänään ulos edunvalvojien ja yhdenvertaisuusvastaavien yhteistapahtuma

Glögiä ja valitusta.

14.1. Syksyn jäsenkysely

Julkaistiin tänään Instagramiin, nettisivuille ja sähköpostiin.



Vastausaikaa 7.-24.11. Tehdään kooste mahdollisimman pian tämän jälkeen.

15. Yhdenvertaisuus

Tulossa tapahtuma yhdessä edunvalvojien kanssa.

16. SOOL

16.1. Tietoa autismista -webinaari 8.11.

SOOLin aluetoimija Anni Hakala kannusti osallistumaan SOOLin webinaareihin.

Oli tullut toivetta webinaarikatsomoihin, mutta syksyllä sen järjestäminen ei ole

onnistunut aluetoimijoiden ollessa iltapäivisin kiinni opinnoissa.

16.2. Opettajien työsuojelu -webinaari 21.11.

Ei kummempia.

16.3. Kiitosilta SOOL-vastaaville sekä tutoreille, Alkulähde, 11.12.

Tapahtuma on myös tutorvastaaville, koska he ovat olleet tutoreiden tukena.

Tutoreita on infottu tapahtumasta.

16.4. SOOLin Kasvisten Talvirieha, Kampuksen kenttä, 7.2.

Poikkitieteellinen tapahtuma, jossa on eri ainejärjestöjen järjestämiä rasteja. Pedagolla

on yksi vastuurasti.

SOOL-vastaavat ja SOOLin aluetoimijat suunnittelevat tapahtumaa ennen

joululomille lähtöä. Tavoitteena olisi saada suunnitteluun mukaan myös uusia

SOOL-vastaavia, jotka ovat toimintavastuussa ensi vuonna.



16.5. TP-bussit

SOOL-ainejärjestöjen kanssa on ollut puhetta tp-bussien järjestämisestä ja Pedago

ilmoittaa hallituksen kokouksen päätöksellä olevansa vapaaehtoinen ottamaan

vetovastuun bussien järjestämisestä.

Nostettiin esille kasvistestamentti, johon on kirjattu vastuita eri tapahtumien ja

toimien suhteen. Testamentissa ei lue mitään TP-busseista ja pohdittiin tähän vastuun

jakamista eri ainejärjestöille.

17. Menneet tapahtumat

17.1. Kehitettävää / palautetta

Haalarikastajaiset:

Saatiin pääasiassa positiivista palautetta. Pidettiin erityisesti tehtävien omatoimisesta

suorittamisesta sekä kiiteltiin, kun holiton ryhmä onnistui.

Eroottisen tapahtuman kertominen herätti kuitenkin keskustelua jälkikäteen.

Keskusteltiin ylipäätään eroottis- ja seksuaalissävytteisistä tehtävistä sekä

yhtenäisestä linjauksesta näiden suhteen. Nostettiin esille myös suoritusten

kuvaaminen ja sen problemaattisuus. Pohdittiin haalarinkastajaisten suhteen

ylipäätään tapahtuman luonnetta ja sen tulevaisuutta.

Keskusteltiin myös tapahtumien suunnitteluun liittyvistä ohjeistuksista sekä

turvahenkilönä toimimisesta ja suunnitelmien lukemisesta. Heitettiin ilmoille

mahdollisuus siitä, että yhdenvertaisuusvastaava voisi käydä läpi

tapahtumakuvauksia, kun turvahenkilötoimintaa jalkautetaan myös jäsenten

keskuuteen.

EA-koulutus:

Tapahtuma sai paljon kiitosta. Ainut kehitysehdotus se, että tapahtuma olisi voinut

alkaa vähän myöhemmin.

Herkkuapprot:

Palautelomakkeeseen on tullut 73 vastausta. Käydään läpi seuraavassa kokouksessa.



17.2. Toteutuneet budjetit

Haalarikastajaiset:

Palkinnot haalarimerkkejä, haalarimerkit 4 €/kpl ja niitä jaettiin yhteensä 9 kpl

Tulos: - 36 €

Syyskokous:

Leipojia pyydettiin toimittamaan kulukorvauslomakkeet ostamistaan tarpeista.

Käydään läpi ensi kokouksessa.

Herkkuapprot:

Tulos + 3 401 €

EA: +/- 0 €

18. Tulevat pöhinät

29.11. seuraava tapaaminen sitsilaulukirjan uudistuksen tiimoilta.

Tulossa kysely koskien sitsilauluja ja uutta laulukirjaa.

Emile ry ei ole enää mukana sitsilaulukirjan uudistamisessa.

JYY tekee parhaillaan poikkitieteellistä laulukirjaa.

18.1. Marimekko x Pedago -asiakasilta, 8.11.

Osallistujia on ilmoittautunut 65.

Ei kustanna Pedagolle mitään, tarjolla on kuohuvaa ja jotain pientä naposteltavaa.

Turvahenkilö: Saaga Rissanen

18.2. Jonnet ei muista -sitsit, Boombox, 9.11.



Liput myytiin loppuun alle 10 minuutissa, 50 kpl + kaksi turvista ja kaksi toastia.

Vain puolet lipuista otti ruoallisen sitsilipun. Jäädään silti voitolle.

18.3. Lajikokeilu: CrossFit Harju, 28.11.

Päivämäärää ei ole vielä lyöty lukkoon, mutta alustavasti päiväksi on sovittu 28.11.

Mainosmateriaalit ovat valmiina, odotellaan varmistusta CrossFitin toimesta.

18.4. TP-startti, Ruusupuisto, 14.11.

Ohjelmassa muun muassa yhden lipun arvonta, pientä tarjottavaa ja pienimuotoista

teeman mukaista ohjelmaa.

18.5. Marraskuun hengailuilta: haalarimerkkien ompelua, Alkulähde, 15.11.

Haalarimerkkien ompelua ennen PJR:lle lähtöä ja pelailua.

18.6. Pikkujouluristeily, 16.-17.11.

Tullut 133 € lasku haalarimerkeistä.

Bussilistat tulleet sähköpostiin.

Keskusteltiin siitä, miten saadaan turvahenkilöt busseihin, kun ei voida tarjota

alennusta busseihin. Lähtö on jo ensi viikolla ja meillä on vasta yksi ohjelmatööri

eikä yhtään turvahenkilöä.

Kysytään varmuuden vuoksi PJR-bussien järjestäjiltä, voisivatko bussikuskit lukea

nimilistan, jos hommaan ei saada ketään muuta.

18.7. Glögiä ja valitusta, Alkulähde, 20.11.



Viiniä ja valitusta -tyyppinen rento jouluhengailu, jossa saa tulla jakamaan huolia ja

murheita opintoihin ja opiskelijaelämään liittyen.

Edunvalvojat Anni Hakala ja Siru Kirkelä ostavat tapahtumaan glögiä ja jouluisia

herkkuja. SOOL ja Pedago jakavat kulut 50/50.

18.8. Merkkimarkkinat, C-rakennuksen aula, 22.11.

Myyntiaika klo 11-15.

Koitetaan olla tarkkana myynnin suhteen ja pitää haalarimerkki-Excel ajan tasalla

merkkien määrästä.

18.9. Fuksien pikkujoulut, Boombox, 22.11.

Jouluiset tarjoilut, kisailua sekajoukkueissa ja Secret santa.

Fuksien pikkujoulut on hyvällä mallilla ja ne on tänäkin vuonna vain fuksien ja

tutorien tapahtuma.

18.10. SOOLin poikkitieteelliset vohvelit, Boombox, 27.11.

Kello 17 alkaen kaikille SOOL-ainejärjestöille ja heidän jäsenilleen suunnattu

tapahtuma.

Luvassa myös muutakin tarjottavaa kuin vohveleita sekä livemusaa Pedaalin toimesta.

18.11. Marraskuun bileet, Keljon Tapiola, 30.11.

DJ, valot ja järjestyksenvalvojat on hankittu.

Paluukyyti tapahtuu JY-taksin takseilla tapahtuman päättyessä, koska bussit ei kulje

enää kahdelta yöllä. Jaetaan tähän alekoodi.



18.12. Joulukuun hengailuilta, Alkulähde, 4.12.

Jotain jouluista ohjelmaa.

18.13. Ruusupuiston joululaulajaiset, 5.12.

Ruusupuiston portaat on varattu klo 16-17.

Pedaalia on pyydetty apuun säestämään.

18.14. Soihtukulkue, 6.12.

Fuksitoimikunta hoitaa hommaa ja tapahtuma on hyvällä mallilla.

18.15. Excu Helsinkiin, 18.-19.1.

Excun hintaan sisältyy bussimatkat, yöpyminen, vierailu työelämälle hyödyllisessä

kohteessa sekä jotakin iltamenoa.

Keskusteltiin vierailun kohteesta ja sen vaikutuksesta hintaan - mihin toimijaan

tutustuessa jengi on valmis lähtemään ja maksamaan?

Pohdittiin päivämääriä, excu olisi parempi järjestää alkuviikosta. Mietittiin myös

tapahtuman siirtämistä parilla viikolla eteenpäin, koska muuten se tulee heti lomalta

palattua. Siirrettiin alustavasti siirtoa päivämäärille 29.-30.1. tai 30.-31.1.

Sanotaan tällä kertaa ei Kaplaakille ja mennään Helsinkiin yhdeksi yöksi.

OAJ ja SOOL eivät olleet innostuneita sponsoroimaan tapahtumaa, joten pohdittiin

mahdollisia muita sponsoreita sekä excun hinnan pitämistä kohtuullisena.

18.16. OKL-Rocks, Freetime, 24.1.



OKL:n ja Pedagon yhteinen bändi-ilta. Tapaaminen tapahtuman tiimoilta Timessä

27.11.

Mainostetaan tätä lisää, pedagolaisia ei ole vielä ilmoittautunut esiintyjiksi. Pedaalia

kysytään paikkaamaan, jos ei saada tarpeeksi pedagolaisia.

Lippuja myydään etukäteen Kide.appissa sekä ovelta.

19. META

Kokouskuulumiset laittavat pöytäkirjantarkastajat Friida Vallin ja Saaga Rissanen.

Haalarimerkkikassissa puuttuva palanen -merkeissä keltaisia merkkejä on kaksi

enemmän.

Herkkuapprojen Herkkules-merkeistä osa edelleen jakamatta.

Pohdittiin kahvin hankkimista Ruusulaan.

20. Seuraava kokous ja kokouksen päätös

Seuraava kokous pidetään 28.11. klo 17.15.

Puheenjohtaja Minea Nirhamo päätti kokouksen klo 18.42.

Jyväskylässä 07.11.2023

Allekirjoitukset löytyvät seuraavalta sivulta. Allekirjoitettu Aatos Sign -palvelussa.


